

Global Telecom

Holding

| | |
|---|---|
| <p>Postponing the Ordinary General Assembly Meeting of Global Telecom Holding S.A.E. scheduled on 08 April 2020</p> | <p>إرجاء اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة جلوبال تيليكوم القابضة ش.م.م المقرر انعقادها في 08 إبريل 2020</p> |
| <p>Mr. Murat Kirkgoz, the Chairman of the Board of Directors (the “Board”) of Global Telecom Holding S.A.E (the “Company”), an Egyptian Joint Stock Company, established pursuant to the provisions of Law 95 of 1992, with its registered office located at Nile City Towers, North Tower, 2005 Cornish El Nil Ramlet Beaulac – 11221 – Cairo, Egypt, with authorized capital of EGP 14 billion and issued and paid-in capital of EGP 2,738,250,503.64, registered under no. 365751 at the Cairo commercial registry, would like to announce that that the Ordinary General Assembly meeting scheduled on Wednesday, the 08th of April 2020 is postponed until further notice, in light of the Prime Minister’s decisions to prevent gatherings to preserve public health and to contain the spread of the Coronavirus.</p> | <p>يتشرف السيد/ مرات كيركجوز رئيس مجلس إدارة شركة جلوبال تيليكوم القابضة ش.م.م ("الشركة")، شركة مساهمة مصرية، شركة مؤسسة طبقاً لأحكام القانون رقم 95 لسنة 1992، ومقرها المسجل كائن في أبراج ناييل سيتي، البرج الشمالي، 2005 كورنيش النيل، رملة بولاق 11221، القاهرة، مصر، ورأس مالها المرخص به 14 مليار جنيه مصري، ورأس مالها المصدر والمدفوع 2738250503.64، سجل تجاري رقم 365751 – سجل تجاري القاهرة، بإخطار سيادتكم بإرجاء اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر انعقادها في يوم الأربعاء الموافق 08 إبريل 2020 لحين إشعار آخر، في ضوء قرارات رئيس مجلس الوزراء بمنع التجمعات حفاظاً على الصحة العامة لاحتواء انتشار فيروس كورونا.</p> |
| <p>The Chairman Mr. Murat Kirkgoz</p> | <p>رئيس المجلس السيد/ مرات كيركجوز</p> |